
Zápis z jednání výboru oddílu atletilcy
PSK Olymp Praha, z,s, č. 6

Dne: 27.8.2a7.4

Místo
-Zasedací místnost oddílu, víceúčelová hala areálu OLYMP CENTRUM SPORTU MlNISTERSTVA

VNITRA, Za Císařským mlýnem 106315, Praha7,17000

Schůze výboru svolalpředseda oddílu zápisem ze minulého jednánívýboru 12. 8,Za27

Učastníci;
Členové výboru:

Michal Krčmář, Nad'a Koštovalová, Lenka Masná, Jindřich Linhaft, Pavel Kudrna

Hosté:0

Omluveni:0

Prograrn;
1, Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2. Systém odměňovánítrenérů
3. Ukončováníčlenství -- čipy

4. Podzimní část dráhové sezóny
5. Pořádání přebornických soutěží v halové sezóně 2025

6. Různé

Průběh iednání:
Schůze zahájena v 16:00.

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
Do funkce zapisovatele bylzvolen Michal Krčmáí do funkce ověřovatele zápisu Naďa Koštovalová

Fři té příležitosti připomněl Michal Krčrnář, že na webu oddílu stále chybí zápis z jednání výboru dne
za.6.za24.

2. Systém odměňování trenórů
Fřed jednáním výboru dne 1-2. 8,2024 byl členům rozeslán materiál Systém odrněňovánítrenérů
2aZ4 - návrh, ktený byl následně prodiskutován na schůzivýboru. Materiál byl i přílohttu zápisu z

jednánívýboru. Ztohotojednánívznikl požadavek na rozeslánípředběžné kvantifíkace navrhovaného
systému. Tento nnateriál byl zpracován s daty k 31" 6. 2a24a členové výboru jej obdržeti 74.8,žúž4.

Ke kvantifikacise dopisem rozeslaným členům výbaru dne 26. 8. 2024vyjádřil Pavel Kudrna.



V následné diskusisičlenové výboru vysvětlovalínókteré rnetodické nejasnostia projednávaliváhy
jed notlivých u kazatelů,

Výbor se shodl na tom, že:

r střediskovým trenérům nebude propočítávána variabilní část odměny,
. do základů výpočtů ukazatelů Účast na nnčx a učast ve ťinále MčR nebudou zahrnováni

členové CS,

. výpoČty odrněn budou provedeny po nnČR žactva tGla72.9.}, Vzniknou-líproblérny, které
nebude rnoŽno Úpravou nastavenísystému odstranit do 15. 10,, odložíse start nového
sYstému na termín 1.7.2325 a na přechodnou dobu se se ponechá systérn stávající.

Dopisem ze dne 28.9.2a24 se Pavel Kudrna obrátil na výbor s dalšími nárrritkami k systému
odměňovánÍ. Z logick'ých důvodů nebyly tyto námitky ve výboru diskutovány. Dopis je připojen v
příloze tohoto zápisu.

3. Ukončování členství - čipy
Pavel Kudrna rozeslal členům wýboru materiál s rýsledlc7 svého šetření v eblasti úhrady
členshých příspěvků a deaktivací čipli.
Výbor projednaljednot|ivá zjištění, z ntchž některá již byla vyřešena či vysvětlena.
Bylo konstatováno, že:

1. Ve 'í56 případech byl jižsprávně deaktívován čip blývalýrn členůrrr oddílu {není nutná
žádná akcei

2. Ve 194 případechje třeba dealctivovat čip vzhledem k tonru, že těrnto o§obám bude
ukonČeno Členství vyŠkrtnutím z důvodu neuhrazení člensk_ých příspěvků - Pavel
Kudrna bude je a jejich trenéry informovat ernailern.

3. Ve 32 případech nebyl dealctivovárr čip osobám, které nejsou člerry OA nebo
nezaplatili Členské příspěvky - Lenka Masrrá a Jindřich Linhart prověří jednotíivé
případy a navrhnou výboru vhodnost případného promínutí příspěvku čijeho
neuhrazené části.

4. Podzimní část dráhové sezóny
Zásadní termíny:

Září?:024:,

e 2.9,:4. Kolo MPD jřia dci
l 7. a 8. 9.: MČR družstev M+Ž
r 8. 9.: FA MPD st. Žactva
t L1,9.: smf MFD ml. Žactvo {sk. C a D}

l 13.9": 4. kolo MPD žen
l 14- 9.: M Čech jři
l !!.9.: M Čech st. Žaďvo {podle urnístěnív FA}

o 17. až 2S, 9": FA až FD MPD ml, Žaava
: IV.9.: Nábor žaďva a přípravky



. ],9. 9.: VZ Olymp 2

l 2!. a 22" 9,: trnČR žactva Třinec
l24.9.:VZOlymp
o 28. 9.: MČR družstev jři

r 28. 9.: PPJ víceboje mí, žaďvo
r 28. 9,: MU žaďva - Záhřeb

Řilen 7a?4l
r 5. 10.: MČR družstev žactvo
e 6" 10.: Baráž o účastve ll. Lize rnužů

4. Pořádání přebornických soutěží v hale Olympu
P" Dubský zaslalna CS žádost o rezervaci haly pro

. Akce čAS

o tVtČR víceboje {7. až 9. února 2025}

o nnČR žactva (1. a 2.3. 2025}

l Akce PA§

o PP D+J+M+Žt.az.z.2a25 (so, ne}

o PP žactva 19. a 20. 2, {st, čt}

o PPmladšížaďvo26. a77.2, {st,čt}

Výbor rozhodl, že máme zájem pořádat Přebor Prahy dorostu, juniorů a dospěl,ých. Michal Krčmář

bude v to§lto smyslu informovat Petra Dubského.

5. Různé
. Podpgra závodníků v roce 2024

V,ýbor OA na svém zasedání B. 11, 2023 rozhodl o podpoře vybraných oddílorných závodníků.

Stanovené částky měly býtvyčerpány óa1.7.2024. Vzhledern ktomu, že stanovené částkyvybrali
pouze dva závodníci, rozhodl v,ýbor o prolongaci možnosti čerpání a to do 30. 11. 2024.Čá§tka k

čerpánído 7.7.Za24

Naďa Koštovalová zpracuje přehled nároku dle jednotlivých závodníků. Bude informovat závodníky a
jejich trenéry.

r lS EOS

Michal Krčrnář inforrnoval o své schůzce se zástupci společnosti EOS media, s.r.o., která se

uskutečnila dne 20, 8-ZO24 v Ústí nl0. Zástupcispolečností podrobně informovali o rnožnostech

klubové platformy EOS a jejím dalším vývoji. Podle jejich ínformace mávzáříproběhnout jednání

rnezi EoS a ČaS o možnostinapojeníplaďormy na lS ČAS. Upozornilii na možnostsimulace fungování
platforrny v dernoverzi na datech družstva.liřího Nováka.

. nnčR do 22 let
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- dalšim bodemje pro ínne dosud ne*yřďený statut atleta OA, který je díky své výkonnosti člen CS,
Znamená to" že člen CS už neni člen OA? D}e rného by mě}y být výsledky tohato atleta součástí
hodnoceni řenéra CS {i kdyby alikvotně),

Prostě a jasně, zkusme se zamyslet a upravitnorrny, koeficienty, dát k vyjádření TR, upravit váhy v
jednotlivýchkategoriích,pďkatažbudeúplrr,á dáavázákladna {pozor" vypadá to, že nebude úplná
nebude dříve než 6" 10) a následně systém uvést do prxe" § ohledem na úplrrost datové základny bych
se klonil k tomu, aby systém odrněňováni dle zatim nedakončeného modelu byl spuštěn až od
l.tr.2025.

To je rnůj názar na projednávárrí jednoho z bodů včerejšfto jednáni.

Pav
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